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45 jaar Buffalo Boys Leerne: 

Een familiaal eerbetoon

KAA Gent Ladies starten weer met de ambitie 

om play-off 1 te halen

Jong KAA Gent start seizoen met nieuwe hoofdcoach

Over de belangrijke mensen in zijn loopbaan

‘Ik ben ziek als we verliezen’

Mark Verkuijl, Samuel Kalu, Moses Simon en Alexander Sorloth
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“Ik ben ziek 
als we verliezen”
MAX DEAN: GEBOREN OM TE SCOREN EN OM TE WINNEN

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage

Nog even en Max Dean (20) wordt een cultspeler bij AA 

Gent, en hij is hier nog maar net. De kop ervoor, beuken 

maar, knallen bij de minste gelegenheid, en scoren maar: 

het is het spel van Max. Het is prettig praten met de 

Engelsman die zijn Mersey-accent niet kan wegsteken 

(bijna elke K wordt een schrapende CH, ‘chicken’ wordt 

‘chichen’) en er àlles wil voor doen om het te maken in 

het topvoetbal.

 

Ormskirk, een kleine gemeente een eindje boven Liverpool: dat 

staat overal als je geboorteplaats.

Max Dean: “Dat klopt ook, maar mijn moeder had voor mijn bevalling 

gewoon een ziekenhuis in Ormskirk gekozen. Want Ik ben echt wel 

opgegroeid in Liverpool zelf. That’s my city, and very proud of it.”

Dus we mogen je een echte ‘scouser’ noemen?

MD: “Ha, ken je dat woord? Yeah, if you’re a real Liverpudlian, you’re a 

scouser. De beste stad van de wereld, I love it very much. De mensen zijn 

zo vriendelijk. We zijn goed in sport, voetbal, boksen. En muziek 

natuurlijk, de Beatles zijn toch de beste band ever?”

Beter dan Oasis?

MD: “Natuurlijk beter dan Oasis, die zijn van Manchester! (lacht) 

Maar ik vind Oasis ook erg goed, hoor.”

Zat er voetbal in je familie?

MD: “Niet zoveel, ik was ook enig kind. Ik had wel een neef die 

voetbalde, wij deden wel wedstrijdjes bij ons in de tuin. Het 

begon pas voor toen ik mij op 5 jaar oud aansloot bij Everton.”

In Liverpool heb je de keuze: The Reds van Liverpool FC 

of The Blues (of The Toffees) van Everton FC.

MD: “In mijn familie waren ze toch meer voor Everton, al waren 

er ook fans van Liverpool, hoor. De meeste families in de stad 

hebben een mix van reds en blues. Er heerst natuurlijk rivaliteit 

tussen de twee clubs, maar niet zo erg als in sommige andere 

steden, zoals Celtic tegen Rangers in Glasgow.”
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Met Everton speelde je enkele internationale toernooien in 

België, onder andere dus tegen AA Gent (zie randstukje). Het 

is daar dat die intussen bekende foto genomen is.

MD: “We speelden echt veel toernooien in het buitenland, elke maand 

eigenlijk. In Nederland, Polen, België, Frankrijk, overal. Ik denk dat ik in 

België wel een keer of zes-zeven geweest ben, het is dus niet dat dit land 

helemaal nieuw was voor mij. Ik was het ook al gewoon om te reizen.”

Herinner je je later bekende voetballers tegen wie je speelde 

bij de jeugd?

MD: “Van Anderlecht herinner ik me Lavia, die nu bij Chelsea zit, en 

Stroeykens, die was écht goed toen. Xavi Simons bij Barcelona… We 

hadden een schitterende lichting met Everton, we wonnen zelfs de 

meeste toernooien. Ik was niet de beste speler, maar ik scoorde wel altijd 

en overal. My job was to put the ball in the goal. En zo is het nog altijd.”

Naar welke speler keek je op, in die tijd?

MD: “Wayne Rooney – ook geboren in Liverpool, ook begonnen bij 

Everton, al kennen de meeste mensen hem van Manchester United. In 

de huidige tijd kijk ik naar Harry Kane, een voorbeeld voor mij.”

Everton was thuis, en toch verhuisde je al vrij vroeg naar 

Leeds.

MD: “Op mijn 16 kreeg ik te horen dat ik misschien niet zoveel 

speelkansen meer zou krijgen. Ik vond dat het tijd was, na 11 jaar Everton, 

om een nieuwe weg in te slaan. En dus werd het Leeds. Ik woonde bij 

een gastfamilie samen met nog een andere jonge, Noord-Ierse speler, 

Charlie Allen. Hij is nu terug bij Linfield, waar hij vandaan komt. Wij 

hebben veel aan elkaar gehad, ook in die vreselijke corona-periode.”

Maakte je bij Leeds kennis met de legendarische Argentijnse 

trainer Mario Bielsa?

MD: “Yeah, El Loco noemden ze hem, the crazy one. Dat zegt alles. Hij 

hield rekening met élk detail, het was een obsessie. Wij mochten als 

zestienjarigen soms meetrainen met de A-ploeg, daar heb ik enorm veel 

van geleerd. Door Bielsa was het alsof voetbal plots een heel andere 

sport werd, it was mad.”

Maar ook bij Leeds bleef je niet, je speelde er nooit een match 

voor de A-ploeg.

MD: “Leeds was naar de Premier League gepromoveerd, het niveau was 

enorm hoog. In de spits had je Patrick Bamford, de Spanjaard Rodrigo, 

competition was tough. Ik realiseerde mij dat ik moest verhuizen om 

meer aan spelen toe te komen. Mijn voormalige coach bij de Leeds 

Academy Mark Jackson haalde mij in januari 2023 naar Milton Keynes 

Dons, waar hij toen coach was. Hij gaf me vertrouwen en speelkansen, 

ik zal hem altijd dankbaar blijven.”

En toen volgde dat wonderbaarlijke seizoen 23-24, zij het in 

League Two (‘vierde klasse’ in Engeland): 16 goals en 5 assists, 

terwijl je in februari en maart nota bene bijna twee maanden 

geblesseerd was. Schitterend, maar had je het gevoel dat je 

topvoetbal mocht vergeten toen?

MD: “Helemaal niet. In Engeland gebeurt het wel meer dat goede spelers 

kort in een lagere reeks gaan spelen. Harry Kane speelde in derde klasse 

Welke club is de grootste rivaal van Everton, dat is toch 

Liverpool?

MD: “Ja, maar zeker ook Manchester United. En Chelsea.”

En dus niet Manchester City?

MD: “Neen, niet zozeer. Die hebben ervoor gezorgd dat Liverpool geen 

kampioen werd en zo, so they’re alright. (lacht).”

En daar spelen natuurlijk twee beroemde Belgen, De Bruyne 

en Doku.

MD: “Ja, die zijn ongelooflijk goed. Kevin is amazing!”

Terwijl jij bij de jeugd van Everton zat, speelden er ook drie 

Belgen bij Everton.

MD: “Ja, Mirallas, Fellaini en Lukaku. Ik was zelf ook spits, altijd geweest, 

en dus was Lukaku voor mij… unbelievable. An absolute monster.”
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Een rentevoet. 
Mooi.  
En ook een 
impactvoet? 
Nog mooier. 
De impactvoet: dat is onze belofte om jouw 
geld te laten renderen. Voor jezelf, je streek en 
de planeet. Daarom gaat het naar ethisch-
duurzame projecten en bedrijven. 

Ook sparen of beleggen met  
een impactvoet? Ontdek meer  
op vdk.be/impactvoet.

(League One) bij Leyton Orient en in tweede klasse (Championship) 

bij Millwall en Leicester voor hij definitief doorbrak bij Tottenham, het 

kàn dus.”

Had je nooit twijfels over je voetbaltoekomst?

MD: “School was niet zo best. Ik kon me niet concentreren op studeren. 

Dus ik had voetbal nodig om iets te maken van mijn leven. Het is wat ik 

het beste kan. Mijn moeder steunde me wel, maar ik moest het vooral zélf 

waarmaken. I’m self-driven. Sommige mensen vroegen of ik een plan B 

had. Neen, dat had ik niet. Ik moest en zou het maken in het profvoetbal.”

Die hardnekkigheid zien we ook in je speelstijl, op het veld.

MD: “Ja, zo ben ik. Ik geef alles. Het doet pijn als we verliezen, veel pijn. 

Ik doe er dus alles aan om te winnen. Want anders ben ik een week ziek.”

Toen kwamen Toulouse en AA Gent. Een makkelijke keuze?

MD: “Ik had een goed gesprek gehad met de coach, telefonisch. Ik 

bezocht Toulouse, en dan Gent. Toen ik hier de trainingsaccommodatie 

zag, het stadion, en de ambitie voelde van de club, wist ik dat ik mij hier 

best kon ontwikkelen.”

Je raakte al snel geliefd bij de fans. Mighty Max. Mad Max.

MD: “Zolang ze dat bedoelen als een compliment, is het goed. (lacht) 

Ik ben zelf een voetbalfan, ik kijk enorm graag naar wedstrijden. Dus ik 

weet hoe dat voelt. De supporters betalen veel geld om te komen kijken. 

Ze moedigen ons 90 minuten lang aan. Dan is het maar normaal dat ik 

me 100% geef voor hen.”

Was het wennen aan het voetbal hier?

MD: “Ik was meer kick and rush gewoon, dan moet je gewoon wachten 

op ballen. Hier is het voetbal fysiek veel veeleisender, want je moet 

voortdurend in beweging zijn, de aanvallers moeten ook defensief veel 

werk verrichten. Niet erg, ik word er alleen maar een betere speler van.”

Kwam je moeder al kijken?

MD: “Ja, tegen Partizan was ze in het stadion. Ze vond het geweldig, 

ook de stad, jullie hebben echt een mooie stad! Wellicht zal ze een 

keer per maand overkomen, altijd leuk om haar terug te zien. Niet dat 

ik het niet red in mijn eentje hoor. Ik woon al enkele jaren alleen, I can 

take care of myself.”

Is het waar dat je geen rijbewijs hebt?

MD: “Helaas is dat zo. Ik ben drie keer gezakt voor het rijexamen in 

Engeland. Dus moet ik mij hier voorlopig naar de training laten voeren 

door een ploegmaat. Fietsen? Wie weet, jullie fietsen hier wel veel, he? 

Misschien. Of ik moet toch nog mijn rijbewijs halen, misschien gaat het 

makkelijker als je rechts mag rijden, zoals jullie hier doen.”

(WDB)

Meer dan tien jaar geleden nam Sam Verbrugghe, toen centrale 

verdediger bij de U10 van KAA Gent, deel aan een toernooi in 

Zaventem. ‘Ik herinner me dat we toen tegen Everton, Tottenham, 

Valencia en Standard uitkwamen, echt wel een toptoernooi’, vertelt 

Sam (20 inmiddels). ‘Ik was een geweldige fan van de Premier League 

en ging achteraf aan de trainer van Everton vragen of ik met een van 

zijn spelers van shirt mocht wisselen. Hij stuurde een jongen naar mij 

die tot beste speler van het toernooi was uitgeroepen. Ik poseerde 

voor een foto van ons beiden. Later, bij de U13, speelde ik met Gent 

nog eens tegen Everton met die jongen, maar daar heb ik geen foto’s 

van. Ik wist ook zijn naam niet, alleen dat hij heel goed kon voetballen’.

In de zomer van 2024 ziet Sam een foto verschijnen van een nieuwe 

aanwinst van KAA Gent, ene Max Dean. ‘Ik herkende hem onmiddellijk, 

puur op zijn uiterlijk! Dat was die jongen van de foto! Een ongelofelijk 

toeval eigenlijk.’

Dean kwam van Everton, via Leeds en MK Dons uiteindelijk als prof bij 

AA Gent terecht. Sam kende minder geluk. ‘Ik speelde tien jaar in de 

jeugd van Gent tot ik door blessures gedwongen werd een stapje terug 

te zetten, bij Deinze. Daar was ik op een bepaald moment aanvoerder bij 

de beloften en wees alles erop dat ik er een profcontract zou tekenen, 

maar door een ongeval raakte ik heel zwaar geblesseerd. Zo zwaar dat 

ik zelfs moest stoppen met voetballen. Jammer… Ik fitness nog wel 

en ik blijf hopen dat ik in het voetbal nog iets kan betekenen, scout of 

jeugdtrainer of zo, maar we zien wel… Ik was en blijf in elk geval fan van 

de Buffalo’s, en nu natuurlijk van Max Dean nog meer!’.

De foto van Max & Sam
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ONTDEK DE VERNIEUWDE  
ROLF BENZ LOUNGE

WE VERWELKOMEN U 
GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?

CONTACTEER 
ONS VOOR UW 

INTERIEUR-
PROJECT
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DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.
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WOUTER VRANCKEN OVER 
DE BELANGRIJKE MENSEN 

IN ZIJN LOOPBAAN

‘Hoe we nu samenwerken 
bij AA Gent, is een verademing 

in het  Belgisch voetbal’
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Nicky Hayen

“Ook lange tijd een ploegmaat bij Sint-Truiden. Dat hij ooit trainer van 

Club Brugge zou worden, kon ik niet voorspellen. Maar wel dat hij er 

sowieso àlles zou voor doen om trainer te worden. Als voetballer al 

was hij immers obsessief bezig met alle details, met alles wat er op en 

rond het veld gebeurt. Hij is iemand die zich 100% geeft voor zijn job. 

Hij heeft heel andere paden gekozen dan ik om aan de Belgische top te 

geraken, maar het is hem wel gelukt. Wij en nog anderen zijn het bewijs 

dat je geen Rode Duivel moet geweest zijn om het als trainer te maken 

aan de top. Ervaring met het profvoetbal is wel meegenomen, maar 

verder zijn ‘speler’ en ‘trainer’ gewoon twee verschillende functies.”

Mbark Boussoufa

“Voor mij was Mbark bij AA Gent een geschenk uit de hemel. Wij waren 

twee verschillende types, op alle vlak eigenlijk, maar wij vulden elkaar 

perfect aan. In de spits stond Dominic Foley die werd opgepikt door de 

verdedigers, waardoor ik ruimte kreeg waarin ik kon duiken als box-to-

box-speler. En dan was er Mbark die uitweek en zo de ideale aangever 

was. Zo heb ik als middenvelder flink wat doelpunten kunnen maken. 

Wij wisten van elkaar wat we konden en hoe we elkaar nodig hadden 

op het veld. Toen ik al bij Genk zat later, heeft hij nog geprobeerd om 

mij bij Anderlecht te krijgen. Toen namen ze uiteindelijk Jan Polak, ik 

heb nooit echt onderhandeld met Anderlecht. Maar het toonde wel aan 

dat hij wist wat hij aan mij had. We hadden een goede connectie. Dat 

is net wat ik nu bij Gent ook nog meer wil zien, dat spelers met elkaar 

connecteren tijdens de wedstrijd.”

Georges Leekens

“Mijn trainer bij AA Gent! Met hem heb ik nog altijd een heel goed 

contact. Hij stuurt mij regelmatig berichten om mij te motiveren of 

te feliciteren. Hij heeft de perceptie van een harde man, maar hij is 

eigenlijk een van de meest menselijke trainers die ik heb gehad. Zijn deur 

stond ook altijd open voor spelers. Hij is het die mij van verdedigende 

middenvelder, wat ik was geweest bij STVV, bij Gent heeft omgevormd 

tot box-to-box-speler. Ik heb Georges ook nog even als trainer bij Kortrijk 

gehad. Toen ik enkele maanden later moest stoppen door artrose, sprak 

hij een minutenlang bericht in op mijn telefoon. Hij liet echt zijn respect en 

waardering blijken. Georges is heel attent. Hij kon ook een spelersgroep 

heel goed inschatten, hoe hij welke speler moest aanpakken, ook de 

jongens die minder mochten spelen, wanneer hij de touwtjes eens 

mocht lossen, wanneer hij ze weer wat moest aanspannen, dat je best 

eerlijk bent tegenover jongens die weinig speelkansen zullen krijgen. 

Een trainer van wie ik veel geleerd heb!”

Hein Vanhaezebrouck

“Hein was mijn laatste trainer in het profvoetbal, najaar 2010 bij Kortrijk. 

Veel heb ik onder hem niet meer gespeeld. Door die artrose ging het 

echt niet meer, ik dreigde mijn lichaam echt kapot te maken. Hein heeft 

mij toen raad gegeven, waar ik een tweede opinie kon krijgen, wat mijn 

opties nog waren. Dat moest hij niet doen, hij kon me evengoed links 

hebben laten liggen, maar hij toonde zijn waardering. Dan krijg je wel 

respect voor zo iemand. Later zijn we natuurlijk vaak tegenstanders 

geweest als trainers in eerste klasse, maar de wederzijdse appreciatie is 

altijd wel gebleven. Hein en ik zijn totaal andere types als mens, pakken 

de dingen ook anders aan, op en naast het veld. Maar er zijn meerdere 

wegen naar Rome, elk mag zijn eigen aanpak hebben.”

Wouter Vrancken legde een, letterlijk en figuurlijk, 

buitengewoon parcours af als trainer. Hij promoveerde van 

vierde provinciale naar tweede provinciale met Gravelo, 

van tweede provinciale naar tweede amateur met THES 

Tessenderlo en van 1B naar 1A met KV Mechelen. De 

koning van de promotie! We overliepen met de Limburger 

de mensen die voor hem het meest betekend hebben in 

zijn loopbaan als speler en trainer.

 

Michel Punga

Wouter Vrancken: ‘Mijn jeugdtrainer bij Tongeren begin jaren 90. Hij is 

iemand die heel belangrijk geweest is voor mij, vooral op het mentale 

vlak. Hij heeft mijn carrière op gang gebracht door gewoon open en 

eerlijk te zijn met mij. Op een bepaald moment degradeerde Tongeren 

naar de toenmalige derde klasse, waardoor ik niet meer in de nationale 

jeugdcompetities zou kunnen voetballen. Toen kreeg ik een voorstel 

van STVV om daarnaartoe te gaan. Maar ik voelde mij zo goed thuis 

bij Tongeren en Punga dat ik liever daar wilde blijven. Punga heeft mij 

toen gezegd: “Kijk, als je de kans krijgt om op het hoogste niveau te 

blijven spelen, dan moet je dat gewoon doen”. Op zijn aansporen ben 

ik dus overgestapt naar Sint-Truiden. Ik werd kampioen met de juniores 

van STVV en het jaar daarna mocht ik debuteren in de eerste ploeg. 

De rest is geschiedenis… Hoewel Punga mij dus gewoon bij Tongeren 

had kunnen houden, gaf hij mij het duwtje om hogerop te klimmen. 

Michel is 80 intussen, maar hij is nog altijd actief in het jeugdvoetbal, 

bij Boorsem Sport. Ik ben hem nog altijd dankbaar voor wat hij toen 

voor mij gedaan heeft…”

Barry Hulshoff

“Natuurlijk is ook hij belangrijk geweest, want hij gaf me de kans om 

te debuteren in eerste klasse, bij STVV. Hulshoff, intussen helaas 

overleden, had een grote internationale carrière gehad als voetballer 

bij het grote Ajax, maar ik vond hem juist heel menselijk als trainer. In die 

tijd kreeg je als jeugdspeler niet snel de kans om door te breken in de 

eerste ploeg. Ik denk dat ik met mijn 17 of 18 jaar toen de jongste was 

in de A-ploeg en de tweede jongste was 24 of zo. Dus als zo’n Hulshoff 

je dan de kans geeft, ook al is dat door kwetsuren of schorsingen van 

ploegmaats, dat vergeet je natuurlijk niet. Het bleef niet bij dat debuut, 

ik werd ook titularis. Ik begon als verdediger, maar het is ook Hulshoff 

die mij naar het middenveld overgeplaatst heeft.”

Peter Delorge

“Ik voetbalde bij Sint-Truiden van 1996 tot 2004 en al die tijd was Peter 

mijn ploegmaat, hij is een jaartje jonger dan ik. Tot vandaag is hij mijn 

beste vriend gebleven. We hebben altijd maar een half woord nodig om 

elkaar te verstaan. Hij is gewoon een crème van een kerel. Het is niet 

evident om vrienden te maken in het voetbal, maar met Peter is dat dus 

wel zo gegaan. We hebben nog altijd veel contact. Hij is natuurlijk ook 

de vader van Mathias. Ik kende Mathias natuurlijk als voetballer, maar 

omdat ik de familie zo goed kende, wist ik ook dat Mathias ook mentaal 

een topper is, serieus met zijn vak bezig, gedisciplineerd. Dus kon ik naar 

AA Gent toe garanderen dat hij de investering waard was. En dat bewees 

hij tot nu toe al ruimschoots. Peter en zijn familie weten ook dat ik heel 

direct ben en dat ik het Mathias ook zal zeggen als iets nièt goed is.”
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absoluut op dezelfde golflengte zitten. 

Ik ben een trainer die houdt structuur, ik kan niet tegen chaos en 

improvisatie. Ik geef de mensen van de staf dan ook duidelijke taken, 

zodat iedereen zijn verantwoordelijkheid heeft en weet wat ervan hem 

verwacht wordt. Dat is als een machine die goed draait. Met Glenn en 

Kevin lukt dat al jaren wonderwel, bij Mechelen, bij Genk, en nu ook bij 

Gent, samen met de andere stafleden hier, zoals met Daniel Milicevic en 

Gert-Jan Demets. We kunnen volledig op elkaar vertrouwen. Mili neemt 

ook apart de aanvallers voor zich, Kevin de middenvelders en Gert-Jan 

de verdedigers. Dat loopt allemaal prima.”

Bryan Heynen

“Bryan is een aanvoerder die ‘leads by example’. Zoals Rob Schoofs 

dat ook was bij KV Mechelen, was hij dat voor mij bij Genk. Niet de man 

van de grote woorden, maar wel iemand die altijd het goede voorbeeld 

geeft op het veld en voorop gaat in de strijd. En die soms ook wel het 

woord nam in de spelersgroep als dat nodig was. Bryan is een grote 

persoonlijkheid en geweldig om in je ploeg te hebben. Blessures hebben 

hem wel wat afgeremd, maar hij is nog maar 27, dus hij kan nog altijd een 

stap hogerop zetten in zijn loopbaan, als hij dat zou willen. Misschien 

blijft hij wel altijd bij Genk, zoals Vanaken bij Club Brugge. Ik gun hem 

het allerbeste!”

Sam Baro

“Toen hij mij benaderde om trainer te worden bij Gent, spraken we over 

het mooie project hier, over zijn strategie, zijn visie, en ik had meteen 

het gevoel dat het klikte. Ik kon me meteen vinden in zijn keuze voor 

samenwerking, open communicatie, positief denken. Voor mij, maar 

naar ik hoor ook voor nog meer mensen bij de club, heeft zijn manier 

van werken een heel nieuwe wind doen 

waaien hier. In het Belgisch topvoetbal 

is het in elk geval een verademing. Dat 

geeft mensen hier ook veel werkvreugde. 

Natuurlijk, in topvoetbal hangt alles af van 

resultaten. Iedereen mag nog zo blij en 

aangenaam met elkaar samenwerken, als 

de uitslagen niet volgen, gaat er kritiek en 

negativiteit komen. Daarom dat ik ontzettend blij ben dat we ons alvast 

konden kwalificeren voor de League Phase van de Conference League. 

Dat was toch een eerste bewijs dat de nieuwe manier van werken bij 

AA Gent ook rendabel is.”

Karen Pittomvils

“Mijn vrouw en mijn kinderen (Anouck 20, Manou 17 en Jesse 10) blijven 

altijd het allerbelangrijkste. Bij hen vind ik mijn evenwicht, mijn rust ook. 

Bij hen kan ik de knop omdraaien, de druk van het voetbal even van mij 

afzetten. Zijn steunen mij heel hard, dat is superbelangrijk voor mij, ik 

ben een echte familiemens. Wij blijven in Brustem in Limburg wonen, 

maar ik heb ook een ruim appartement in Gent. Dat maakt dat ik af en 

toe hier kan blijven slapen na een lange dag, maar ook dat zij soms naar 

hier overkomen. Al toen ik bij Gent voetbalde werden we verliefd op 

deze stad. Dus Karen en de kinderen zijn altijd heel blij als ze een paar 

dagen hier kunnen doorbrengen.”

(WDB)

Gert Francis

“Hij is de de persoon waardoor alles begonnen is voor mij als trainer. Ik 

bolde nog wat uit als voetballer bij Brustem VV in tweede provinciale, bij 

ons in het dorp eigenlijk. Ik kende Gert vooraf al goed. Tegen nieuwjaar 

voelde ik dat ik ook bij Brustem moest stoppen, zoveel sukkelde ik met 

die artrose. Ik had dus plots niets meer te doen. Gert werkte zo’n beetje 

als manusje-van-alles voor vierdeprovincialer RDK Gravelo. Zij wilden 

in het voorjaar van 2012 nog veranderen van trainer, in het vooruitzicht 

van een eindronde voor promotie naar derde provinciale. Gert vroeg me 

of ik coach wilde worden. Ik dacht ‘OK, het is maar vierde provinciale, 

maar ik krijg toch de kans om trainer te worden en de sfeer van de 

kleedkamer weer te voelen’. Dus ik zegde toe, met Gert als assistent. 

Ik gaf meteen aan dat we dat ouderwetse systeem met een libero en 

mandekkers en veel lange ballen gingen laten vallen en dat we moderner 

voetbal zouden gaan spelen. Het bestuur vond het allemaal goed. We 

wonnen die eindronde net niet, maar ik zag dat mijn nieuwe aanpak wel 

al rendeerde. Dus stelde ik voor om nog een jaar te blijven, overtuigd als 

ik was dat ik in een volledig seizoen nog beter kon doen. En inderdaad, 

we werden kampioen in vierde! Ik bleef toen nog een jaar, en we werden 

weer kampioen! Van vierde naar tweede provinciale in twee jaar, dat 

was geweldig om zo te beginnen als trainer, hoe bescheiden het niveau 

ook was. Ik liet Gravelo wel weten dat als ik de kans zou krijgen om een 

stapje hoger te zetten dat ik dat ook zou doen. In oktober 2014 kwam 

het aanbod van THES…”

Wendy De Wit

“Hij is de voorzitter die mij naar THES Tessenderlo haalde. Een crème van 

een kerel, heel emotioneel, heel betrokken bij de club, heel geëngageerd. 

Een soort van vaderfiguur voor iedereen die bij de club hoort, men 

vergelijkt hem wel eens met Boma van FC De Kampioenen. Hij liet me 

weten dat THES de ambitie had om naar 

de nationale reeksen te promoveren. Ik 

denk dat we op een bepaald moment 

derde of vierde stonden toen Wendy 

uitriep: ‘Als we kampioen spelen, betaal 

ik voor iedereen een reis naar Ibiza!”. 

Vijf wedstrijden voor het einde waren 

we al zeker van de titel, en we zijn dus 

inderdaad met z’n allen naar Ibiza geweest. Toen we het jaar daarna 

wéér promoveerden, naar tweede klasse amateurs, werden ze daar 

helemaal gek natuurlijk.

THES was en is een club waar het altijd feest is. Party’s, gala-avonden, 

altijd bomvolle kantine, veel toeschouwers, die club lééft. Wendy is 

nog altijd voorzitter daar, ik krijg nog regelmatig berichten van hem. 

Hij heeft heel veel voor de club gedaan, hij waardeert ook wat ik voor 

de club gedaan heb.”

Kevin Van Dessel en Glenn Van Ryckeghem

“Glenn heb ik leren kennen toen ik trainer werd bij KV Mechelen, hij was 

toen al physical coach daar. Hij is iemand die heel flexibel is, niet nodeloos 

vasthoudt aan een rechte lijn, maar door variatie in de oefenstof er steeds 

voor zorgt dat de fysieke parameters gehaald worden. Het is heel prettig 

samenwerken met hem, hij is bijzonder betrouwbaar.

Kevin kende ik al van vroeger, we hebben nog samen bij de nationale 

beloften gespeeld, hij was zelfs aanvoerder. We kwamen later elkaar ook 

tegen op de trainerscursus. Toen ze bij KV Mechelen een T2 zochten, 

heb ik hem erbij gehaald. Omdat hij er alle kwaliteiten voor heeft. 

Maar ook omdat ik met hem een persoonlijke klik had. Vertrouwen 

en wederzijdse verstandhouding zijn essentieel in een staf. Je moet 

‘Er zijn meerdere wegen naar 
Rome, elk mag zijn eigen aanpak 

hebben.’
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WIE MAAKT DE PRO LEAGUE
LEGENDARISCH?
Omdat voetbal legendarisch moet zij n, dagen wij 
spelers uit om het legendarisch te maken.

*via

MIS NIKS VAN HET NIEUWE SEIZOEN VAN 
DE PRO LEAGUE* EN PREMIER LEAGUE.
ABONNEER JE NU VIA TELENET.BE/PLAYSPORTS
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‘Ik ben veeleisend, 
maar ook menselijk’

Nu Arnar Vidarsson werd gepromoveerd tot sportief 

manager van de club, schoof Thomas Matton op naar 

de functie van hoofdcoach van Jong KAA Gent. Matton 

is uiteraard een heel bekend gezicht bij de Buffalo’s, 

als ex-speler en eerder aan de slag in allerlei functies in 

de jeugdopleiding. Hij start het nieuwe seizoen vooral 

met de ambitie om de beloften beter te maken, om hen 

klaar te stomen voor het grote werk later...

 

De selectie van Jong KAA Gent is een ‘dynamisch gegeven’, 

omdat er zowel vanuit de A-kern als vanuit de U18 bij-

komende spelers kunnen worden opgeroepen.

Thomas Matton: “Dat is zo, maar dat heeft zijn limieten, want we 

mogen over een heel seizoen bekeken maar 30 verschillende 

spelers oproepen. Dat betekent dat we spaarzaam moeten zijn 

met het oproepen van spelers uit de A-kern. Het kan dat Wouter 

als hoofdcoach wenst dat we een revaliderende A-kern-speler wat 

speeltijd geven bij Jong KAA Gent, daar moeten we rekening mee 

houden. Verder kunnen we natuurlijk ook altijd putten uit de U18. 

Maar al bij al lijkt de kern mij nu ruim genoeg.”

Er kwamen opvallend veel spelers over uit de U18. Toeval?

Thomas Matton: “Neen, er is bewust voor gekozen om bepaalde 

spelers al vroeger te laten doorstromen naar een leeftijdscategorie 

hoger. Zo kunnen we die jongens al vroeger voorbereiden om klaar 

te zijn voor een niveau hoger. Wij krijgen als staf zo ook een goed 

beeld van hun toekomstige mogelijkheden en op welke punten ze 

nog moeten verbeteren in het licht van mogelijk de A-kern later. De 

allerjongsten blijven wel altijd dat vangnet van U18 nog behouden, 

kunnen daar ook nog wedstrijden spelen. Daarover communiceer 

ik dan met Fred Dupré.”

Er zijn ook enkele jongens weg die vorig seizoen nog bij 

Jong KAA Gent zaten.

Thomas Matton: “Om uiteenlopende redenen. Soms omdat ze iets 

te ‘oud’ werden en nog te weinig evolutie toonden, en bijvoorbeeld 

de ontwikkeling van een jongere concurrent op hun positie in de 

weg stonden. Soms omdat ze zelf weg wilden, bijvoorbeeld om 

op een lager niveau iets meer speelkansen te krijgen. Iemand als 

Tibe De Vlieger is doorgestroomd naar de A-kern, wat natuurlijk 

uiteindelijk de bedoeling is.”

Sinds je afscheid als voetballer eind 2017 bekleedde je bij 

KAA Gent, een tussentijds stapje naar Zulte Waregem niet 

te na gesproken, verschillende functies bij de jeugd.

Thomas Matton: “Ik ben teamcoach geweest bij de U14, de U15 

en de U16. En vorig jaar was ik assistent-coach van Jong KAA 

Gent onder Arnar Vidarsson. Daarnaast werkte ik eerder ook als 

techniektrainer, zowel bij de jeugd als een periode bij de A-kern 

onder Jess Thorup. Is hoofdcoach bij Jong KAA Gent dan een 

promotie? Dat zie ik eigenlijk niet zo. De verantwoordelijkheid wordt 

groter, de aandacht en de verwachtingen zullen ook stijgen. Maar 

voor mij is het een vervulling van mijn ambitie. Ik wilde iets meer 

JONG KAA GENT START NIEUWE SEIZOEN MET NIEUWE HOOFDCOACH: 
THOMAS MATTON



15WIGWAM MAGAZINE -

DOEL

René Vanden Borre (2004, Belg; vorige club: Mariakerke)

Victor De Coninck (2006, Belg)

Bas Evers (2008, Belg; vorige club: OH Leuven)

VERDEDIGING

Hannes Vernemmen (2005, Belg, trainde al met A-kern)

Abdul Rachid Ayindé (2005; Burkina Faso, trainde al met A-kern)

Maël Debondt (2007, Belg; vorige clubs: Charleroi, Anderlecht)

Gilles De Meyer (2006, Belg)

Mohamed Lamine Soumah (2002, Guineeër)

Matties Volckaert (2002, komt over van KRC Gent)

Nicolas Thienpont (2006, komt uit de U18)

Rune Van Den Bergh (2003, Belg; vorige clubs: Club Brugge, 

Oudenaarde; trainde al met A-kern

Bilal Sanhaji (2006, komt uit de U18)

MIDDENVELD

Wout Asselman (2005, Belg; vorige clubs: Dender, Anderlecht; 

trainde al met A-kern)

Gyano Vanderdonck (2006, Belg)

Jassim Mazouz (2003, komt over van Dikkelvenne)

Briek Van Hoorick (2005, vorige club: Lokeren)

Viktor Vidarsson (2007, vorige club: Lokeren)

Oleksandr Soroka (2007, Oekraïner, komt uit U18)

Mohammed, El Adfaoui (2008, komt uit U18)

Ruslan Vydish (2006, Oekraïner, komt uit U18)

Ali Sylla (2007, komt uit U18)

Noah Laghmich (2007, komt uit U18; vorige clubs: Temse, Waasland-

Beveren)

AANVAL

Ramol Sillamaa (2004, Estland)

Tristan Demetrius (2005, Haiti)

Umar Abubakar (2006; Nigeriaan)

Abubakar Idris Abdullah (2006, Nigeriaan)

Mikhaylo Dubrovnyi (2005, Oekraïner)

STAF

Hoofdtrainer: Thomas Matton (38)

Assistent-trainer: Jesse Hesford (Australiër)

Fysiektrainer: Thibault Elleboudt

Doelmannentrainer: Jonathan Roelant

Team Manager: Marc Hebbelinck

Kine: Wout Van Ootegem

SPELERSKERN 
JONG KAA GENT 
2024-2025

aansluiting vinden met de A-kern. Jong KAA Gent traint nu ook in 

het oefencomplex in Oostakker, zoals de A-ploeg. De afstand tussen 

beide wordt dus ook fysiek en praktisch kleiner.”

Wat wordt er in functie van sportieve resultaten van jou 

verwacht?

Thomas Matton: “Het klaarstomen van jonge spelers voor de 

A-selectie blijft absoluut de prioriteit. Lukt dat goed om individuele 

spelers beter te maken, dan zal dat vanzelf gepaard gaan met goede 

resultaten in de competitie, het ene hangt samen met het andere. We 

willen winnaars creëren, en dan ga je automatisch ook meer winnen. 

Als dat gebeurt, zal ik blij zijn. Maar het is niet het belangrijkste. Ik zal 

vaak overleg hebben met Wouter Vrancken, met Arnar Vidarsson 

en met Gunther Schepens, en dat zal vooral gaan over ‘wie dient 

zich op korte of iets langere termijn aan voor de A-kern?”

Vorig seizoen eindigde Jong KAA Gent in eerste nationale 

in een pelotonnetje onder de twee koplopers La Louvière 

en Lokeren. Is dat wat de club weer beoogt?

Thomas Matton: “We toonden vorig jaar dat we in die reeks bij de 

betere ploegen waren, zeker voetballend. Alleen Lokeren en La 

Louvière waren iets sterker, met al de rest konden we ons meten. 

Natuurlijk is er ook het fysieke aspect van volwassenenvoetbal waar 

sommige jongens die nog niet volgroeid zijn, aan moeten wennen. 

In die reeks krijg je daar de kans toe. Het is de ambitie van de club 

om een reeks hoger te spelen, omdat de grootste talenten daar 

baat zouden bij hebben, omdat de accommodaties en de velden 

daar nog wat beter zijn. Maar dan moet je daar wel de spelerskern 

voor hebben, want van véél verliezen gaan jonge spelers ook niet 

veel leren.”

Hoe vroeg kan je in de jeugdwerking voorspellen wie het 

zal maken of niet?

Thomas Matton: “Iedereen van deze selectie heeft een kans om 

het te maken als prof later. Bij de ene is die kans, op dit moment, 

gewoon wat kleiner dan bij de andere afhankelijk van talent, karakter, 

fysieke mogelijkheden… Maar over het algemeen kan je dat vrij goed 

voorspellen, al van bij de U15 of zo. Toch zijn er altijd jongens die 

verrassen, zowel in de positieve als in de negatieve zin. Iedereen 

heeft zijn eigen tijd nodig.”

In hoeverre is het nodig of verplichtend om speelstijl en 

tactiek te laten overeenstemmen tussen Jong KAA Gent en 

A-ploeg?

Thomas Matton: “Dat kan, daar wordt ook over overlegd met de 

hoofdcoach. Maar ik heb ook wel wat vrijheid. Het gaat vooral om 

het ontwikkelen van spelers, individueel. Het is niet een spelsysteem 

dat ik hen moet bijbrengen, het gaat om wat ze nodig hebben om 

profvoetballer te worden.”

Ben je een strenge trainer?

Thomas Matton: “Ik ben veeleisend. Die laatste stap zetten naar de 

top is geen evidentie, dus dan helpt het niet als we daar te soft of te 

mild mee omgaan. Topvoetbal eist dat er hard gewerkt wordt op alle 

vlak. Maar ik heb ook zeker aandacht voor bepaalde gevoeligheden, 

hoor, je kan én streng én menselijk zijn.” (WDB)
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*Bevat enkel van nature aanwezige suikers, zoals alle vruchtensappen.
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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SINT-MARTENS-LATEM  |  SINT-NIKLAAS  |  AALST  |  OUDENAARDE  |  BRUGGE
KUURNE  |  OOSTENDE  |  ROESELARE  |  OLEN  |  AARTSELAAR  |  SCHOTEN

KAMPENHOUT  |  GENK  |  DROGENBOS  |  NAMEN  |  GOSSELIES
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KAA GENT LADIES

KAA Gent Ladies starten weer met 
de ambitie om Play-Off 1 te halen “Heel blij met 

Heleen Jaques als 
nieuwe coach”

De KAA Gent Ladies startten het nieuwe seizoen met 

dezelfde ambitie als vorig jaar: Play-Off 1 halen in 

de Super League. Dat wordt wel een stuk moeilijker, 

omdat het aantal clubs is teruggebracht tot acht, 

waardoor slechts vier clubs zich kunnen plaatsen voor 

Play-Off 1. Maar voorzitster Dominique Reyns gelooft 

erin: ‘Het is niet de eerste keer dat onze Ladies de 

vrouwenvoetbalwereld verbaasd hebben’.

 

De selectie voor het nieuwe seizoen werd weinig gewijzigd 

ten opzichte van vorig seizoen?

Dominique Reyns:“We verloren dit keer geen speelsters aan de 

topclubs, dat is goed. Dat we niet bijzonder actief konden zijn in 

het aantrekken van nieuwe meisjes, ligt aan de late trainerswissel. 

Toen Jorn Van Ginderdeuren besloot om niet bij ons te blijven, 

moesten we op zoek naar een nieuwe trainer. Toen we die beet 

hadden, Heleen Jaques, was de markt al grotendeels dicht. Zo 

bleven onze inkomende transfers dus beperkt tot doelvrouw Zoë 

Van Wijmeersch die al bij ons in de jeugd speelde, Lina Meeuwis 

die bij ons meer kansen zal krijgen dan bij Anderlecht en Anais Bey 

Temsamani die ook eerder al bij ons bij de beloften voetbalde.”

Met Heleen Jaques als trainer haalden jullie wel een grote 

naam in het vrouwenvoetbal.

DR:“En daar zijn we heel blij mee. Heleen speelde één jaar bij ons, 

in 2020-2021, ook haar allerlaatste seizoen als voetbalster. Helaas 

kreeg zij toen niet het afscheid dat ze verdiende. Normaal zouden we 

een afscheidsmatch spelen in de Ghelamco Arena tegen kampioen 

Anderlecht, maar door corona moest paars-wit toen forfait geven. 

Nadien werkte Heleen als coach bij de voetbalbond en vorig seizoen 

bij Club Brugge. Ik mag zeggen dat zij meer thuishoort bij ons…”

Een vrouwelijke trainer blijft voorlopig eerder uitzonderlijk 

in de Super League.

DR: “Dat klopt, maar er waren natuurlijk nog veel meer redenen 

om Heleen voor deze job te polsen. Ze heeft ontzettend veel 

ervaring (97 interlands met de Red Flames!). Ze is heel menselijk, 

maar heel ambitieus tegelijk. Ze is communicatief heel sterk – als 

speelster al was zij op het veld het verlengstuk van de trainer. En 

ook: ze hecht veel belang aan karakter, het mentale aspect. Allemaal 

eigenschappen die ons overtuigden om met haar in zee te gaan.”

Waait er met het nieuwe bestuur bij de mannen van KAA 

Gent ook een nieuwe wind bij de Ladies?

DR: “Jawel, het is duidelijk dat de mannenafdeling ons wil blijven 

steunen, wat ook nodig is om als vrouwenclub op het hoogste niveau 

te kunnen blijven meedraaien in België. Ik heb over het sportieve 

regelmatig overleg met Arnar Vidarsson, dat is nieuw voor ons, 

en bijzonder aangenaam en nuttig. Dat we met de Ladies ook een 

teambuildingstage in het Château Jemeppe mochten meemaken, 

vonden we een mooie blijk van ondersteuning.” (WDB)
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“Heel blij met 
Heleen Jaques als 
nieuwe coach”

Nieuw competitieformat 

De Super League bestaat dit jaar uit deze acht clubs: KAA 

Gent Ladies, RC Genk, Westerlo, Anderlecht, Club Brugge 

YLA, Oud-Heverlee Leuven, Standard en Zulte Waregem. 

Westerlo is nieuw in de reeks. Charleroi, KV Mechelen en 

Woluwe zetten een stap terug.

Het nieuwe competitieformat met 27 wedstrijden bestaat 

uit drie ronden:

- een eerste ronde waarin de 8 clubs elkaar allemaal uit én 

thuis eens ontmoeten, goed voor 14 wedstrijden

- een tweede ronde van 7 wedstrijden uit en thuis waarbij de 

sterkste vier clubs van vorig seizoen (Anderlecht, Standard, 

Leuven en Club YLA) een thuismatch meer krijgen

- een derde ronde met Play-Off 1 voor de nummers 1 tot 

4 en Play-Off 2 voor de nummers 5 tot 8, goed voor 6 

wedstrijden. De play-offs starten op 11 april 2025.

DOEL

Riet Maes (22)

Zoë Van Wijmeersch (18, kwam over van Club Brugge)

VERDEDIGING

Nia Elyn (20)

Jasmien Mathys (22)

Lina Meeuwis (21, kwam over van Anderlecht)

Fiebe Schelfhout, (17)

Silke Speeckaert (21)

Ines Van Gansbeke (19)

Beau Wispelaere (18)

Jenna Van de Keere (23)

MIDDENVELD

Karlijn Helsen (20)

Fleur Heyman (17)

Minke Plate (22)

Emma Van Britsom (26)

Alixe Bosteels (20)

Sirine Bouharat (2003)

Anais Bey Temsamani (24, kwam over van Charleroi)

AANVAL

Marie Degroote (19)

Nena Retsin (20)

Zarah Tailleu (19)

Fleur Van Daele (20)

COACH

Heleen Jaques

VERTREKKERS

Jinte Leeman (Zulte Waregem), Gaëlle Nierynck (Westerlo), 

Elfi Maass (Heerenveen), Amber Maximus (Zulte Waregem)

SPELERSKERN 
KAA GENT LADIES 
2024-2025
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Sparen voor een eigen/grotere/nieuwe stek is niet 
voor iedereen even evident. Met de hogere energie- 
en voedselprijzen, vakantiereizen, hobby’s, ... blijft 
het onder meer voor alleenstaanden en jonge 
koppels zoeken naar een evenwicht. En toch is het 
mogelijk om je woondroom waar te maken zonder 
spaarpot! Zo ook voor een 2e eigendom. 
Heb je nog studerende kinderen en wil je die spaarpot 
liever daarvoor openbreken? Niet getreurd! Met een 
voldoende hoog inkomen en een eigendom die (al dan 
niet) deels of volledig is afbetaald, kan je toch ook in 
vastgoed investeren. Bij Callant Credits beschouwen 
we de maandlast van je krediet inderdaad als een 
‘onrechtstreekse manier’ van sparen. Beetje bij 
beetje wordt je woning een ‘slapende spaarpot’, die 
we dan bijvoorbeeld kunnen aanwenden als eigen 
aanbreng bij een 2e aankoop. Hoezo?!

Wat met de financiering?
‘Wie al plannen had om iets aan te kopen in eigen 
land of in het buitenland (*) kan misschien nu 
de koe bij de hoorns vatten’, lacht Mathias. ‘Met 
een beetje geluk kan je dit najaar nog van je eigen 
plekje genieten. Zelfs als de hypotheeklening nog 
loopt van je huidige woning, kunnen we je lopend 

krediet herzien en samenvoegen met een nieuw 
krediet, zonder verlies van woonbonus. Het kan ook 
interessant zijn om de looptijd te verlengen aan een 
scherpere rentevoet. We bekijken per dossier waar 
we mogelijk dergelijke zaken kunnen optimaliseren 
voor de klant.’

Het verhaal van Yves en Leen
Wil je meer weten hoe wij deze mensen geholpen 
hebben met hun 2e verblijf in de Ardennen? Lees 
dit artikel verder, samen met nog tal van andere 
boeiende tips & tricks over onze aanpak op de 
website www.ifinco.be/nieuws by callant!

Meer weten? Aarzel dan niet en bel of mail ons, of 
vraag meteen een gesprek in één van onze kantoren.

* Let wel: een hypotheek voor aankoop in het 
buitenland is enkel mogelijk voor wie al een eigendom 
heeft in België waarop een inschrijving kan genomen 
worden.

˃  ifinco.be

Callant Credits, bv ingeschreven bij de FSMA onder KBO-nr. BTW BE 1006.447.650 - Maatschappelijke zetel: Christoffelweg 4  - 9940 Evergem 
www.callant.be - Tel. 09 224 22 22  - KBO-nr. BTW BE 1006.447.650 RPR Gent  - V.U.: Callant Credits bv, Christoffelweg 4, 9940 Evergem

Callant Credits
Voor elk een financieringsoplossing

Callant Credits creëert elke dag nieuwe woonkredieten.
Zo kan bijvoorbeeld jouw huis of appartement dienen

als onderpand voor een tweede vastgoedaankoop.

Publi-redactioneel
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orthopedische 
materiaal & 
mobiliteits- 
oplossingen

www.derijcker.be

Volg ons op 

Contacteer ons

De Rijcker Go @derijckergo De Rijcker Go

Xavier De Cocklaan 82, 
9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33 

onthaal@derijcker.be
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Craft Sportswear is the proud teamwear supplier of KAA Gent. 

Official teamwear 
supplier
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Craft Sportswear is the proud teamwear supplier of KAA Gent. 

Official teamwear 
supplier
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SUPPORTER

45 jaar Buffalo Boys Leerne:  
een familiaal
eerbetoon
Supportersclub Buffalo Boys Leerne werd in 1980 

opgericht  door wijlen Lucien Corijn. Lucien overleed op 

op 14 augustus 2019 op 70-jarige leeftijd aan de gevolgen 

van kanker, net voor Leerne Kermis. ‘Geen wonder dat ik 

ween’ was zijn lijflied, toepasselijker kon niet.

Lucien had destijds ontdekt dat er in Sint-Martens-Leerne, een deelge-

meente van Deinze, heel wat blauw-witte fans waren en slaagde erin die 

te verenigen in een sympathiek supportersclubje. Dat clubje werd een 

club die straks in 2025 zijn 45-jarig bestaan zal mogen vieren.

De voormalige medewerker bij De Lijn had enkele maanden voor zijn 

dood een stimulerend gesprek gehad met zijn dichtste vriend en toen 

al clubicoon Wim Schepens (51), de huidige voorzitter.

‘Ik heb de club niet in mijn eentje overgenomen’, vertelt een geëmo-

tioneerde Wim. ‘Ik wilde het levenswerk van mijn goeie vriend en 

Buffalo-in-hart-en-nieren niet teloor laten gaan. De verderzetting van 

onze supportersclub moest en moet een eerbetoon zijn aan Lucien. Ik 

opteerde er dan ook voor om de dichtste familie van Lucien bij de club 

te houden, wat ook gebeurde. Op die basis werd een uniek, uiterst 

hecht bestuur gevormd’.

‘Om de herinneringen aan mijn man levend te houden nam ik graag de 

taak van penningmeester op mij,’ vertelt Myriam Van Wambeke (71), 

thans gepensioneerde, maar vroeger hard maar liefdevol werkend met 

mensen met een beperking. Myriam zorgt er dus voor dat alle cijfertjes 

kloppen in de administratie van de club. ‘Elk seizoen zijn wij fier om met 

een batig saldo te kunnen starten’, zegt ze. ‘Nooit veel over, maar ook 

nooit een tekort!’.

Oudste dochter Cindy Corijn (49) werd aangeduid als secretaris.

‘Ik weet dat dit een zware, superbelangrijke taak is’, vervolgt Wim, ‘want 

ik vervul diezelfde functie binnen het hoofdbestuur van de Federatie van 

de supportersclubs. Cindy, beroepshalve betrokken bij klinisch farma-

ceutisch onderzoek, is dan ook een  meer dan competente vrouw om alle 

briefwisseling, uitnodigingen, administratie… uitmuntend te verzorgen.’

‘Aangezien ik toch graag meewerk aan deze bloeiende club die meer dan 

70 leden telt, heb ik ook maar mijn echtgenoot Christophe Vandemaele 

(53) als bestuurslid ingevuld’, lacht Cindy. Christophe: ‘Ik spring in waar 

het nodig is. Maar ik ben blij met de appreciatie die ik krijg van het bestuur 

en van alle leden voor mijn praktische inbreng.’ 

Jongste dochter Evelyne Corijn (45) is net als Christophe bestuurslid 

en ook zij zorgt voor logistieke ondersteuning.

‘Voor de geboorte van mijn dochter Camille, thans 12, was ik nog actie-

ver betrokken bij deze club. Ik was toen zelfs vaandeldrager, een taak 

die ik in volle vertrouwen heb overgedragen aan Christophe die op zijn 

beurt de eer liet aan Wim die vandaag de authentieke vlag draagt. Ik 

werkte zelf als vrijwilliger, o.a. in de spelerslounge, samen met mama, 

nog vóór Cindy, Christophe en Wim meehielpen. Vandaag probeer ik, 

als alleenstaande moeder en werkend bij Familiehulp, op een andere 

manier mijn steentje bij te dragen. Bijvoorbeeld door eens in de regel-

geving te duiken. Ik had dan ook een zekere inbreng in het feit dat de 

feitelijke vereniging ‘Buffalo-Boys-Leerne’ in 2021 een vzw werd, om 

wettelijk in orde te blijven.’

Myriam, Wim, Cindy en Christophe werken dus nog steeds als vrijwil-

ligers in de spelerslounge.

Christophe: ‘Elke thuiswedstrijd, ook bij Europese matchen, staan wij 

paraat om voor de wedstrijd en tijdens de rust de genodigden te voorzien 

van een drankje. Na de wedstrijd wordt het contingent aan genodigden 

aangevuld met onze spelers die dan komen genieten van een recupe-

ratiemaaltijd.’

‘Ik doe al meer dan 25 jaar de toog in de spelerslounge’, glundert Myriam. 

‘Vanaf 2007 schakelde ik Christophe en Cindy mee in, en sinds het 

nieuwe stadion kwam ook Wim erbij’.

Vergaderen over de te vervullen taken is geen noodzaak, want alles 

wordt familiaal opgelost, soms zelfs binnen het gezin.

De supportersclub loopt intussen op wieltjes. 

‘Wij gaan prat op onze eigen clubjassen (kostprijs 45 euro), bestand 

tegen weer en wind, en sjaals (15 euro). Ons eigenste vaandel showen 

wij graag - net zoals de overige supportersclubs – op het veld bij de 

thuiswedstrijden. Ik ben ervan overtuigd dat wij onze spelers hiermee 

stimuleren,’ zegt Wim.

De leden betalen jaarlijks 15 euro en dat is ook de prijs voor de busreis 
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Een uniek supporterskwartet
Wigwam gaat als clubblad graag op zoek naar uitzonderlijke 

supporters met blauw-wit bloed. En tot die categorie 

behoren zeker Dirk, Sabine, Gianni en Zoë – een kwartet 

dat bijna geen enkele minuut van de Buffalo’s mist.

Dirk de Doncker (65) is al sinds jaar en dag gehuwd met Sabine De 

Mol (61). Maar blijkbaar ook met de entourage van KAA Gent, wat zal 

blijken. ‘Op de supportersbus van supportersclub Nie Pleue leerde 

ik de sympathieke Zoë Van Eetvelde (27) kennen’, lacht Sabine. ‘Het 

klikte wonderwel, zodat wij vanaf dan als trio samen reisden naar de 

Gent-wedstrijden’.

Toen Zoë een koppel werd met Gianni Vermeire (30) werd het trio zelfs 

een onafscheidelijk kwartet. ‘Competitie, beker, oefenwedstrijden, wed-

strijden thuis en op verplaatsing, zelfs Europees (op de Faröer na), àlle 

matchen waren we present de voorbije vier jaar. Ons vind je in weer en 

wind, zelfs in de regen, altijd dichtbij de omheining. Wij willen het gras 

ruiken en, vooral, de spelers ‘voelen’. Met de meeste spelers, zeg maar 

allemaal, en ook met de staf, vroeger en nu, inclusief dokter en kine-

sisten, had en heb ik contact. Na een thuiswedstrijd sla ik graag een 

babbeltje met iemand uit de Buffalo-crew, al moet ik soms uren wachten. 

Ik heb het ervoor over’, vertelt Dirk. ‘Het is meer dan de moeite waard 

om achter de speler ook eens de mens te ontdekken. Zo is o.a. Davy 

Roef een crème van een gast.’

‘Het organiseren van de buitenlandse trips om er Gent aan te moedi-

gen neem ik voor mijn rekening’, komt Sabine tussen, getooid in een 

tenue van - jawel – Davy Roef. ‘Ik monster de sites van de overheids-

diensten om meer over het land te vernemen: politiek, valuta, maar 

vooral de veiligheid intrigeert mij. Aangezien zowel mijn man als ik 

met pensioen zijn, maakt het tijdstip van de trip weinig uit. Maar het 

is wel financieel uitkijken om vroeg te boeken, zeker om een voor-

delige vliegtuigvlucht en een goedkoop hotelletje op te snorren, of 

een appartementje of vakantiehuisje vast te leggen, zeker wanneer 

vriend Stijn van Nie Pleue en steward Luc eens willen meereizen’.

Zoë: ‘Ik ben milieuwerker en werkte bv. tijdens de Gentse Feesten 

liefst elf dagen naeen om overuren op te sparen. Dan kan ik die 

omzetten in vakantiedagen om zo de Buffalo’s ook in het buiten-

land te kunnen aanmoedigen.’

‘Als keurmeester in Wondelgem heb ik niet altijd het geluk om mee 

te kunnen op de Europese trips’, vertelt Gianni. ‘Maar ik probeer toch 

zoveel mogelijk alles te plannen om onze voetbalfamilie bij elkaar te 

houden bij de wedstrijden van de Buffalo’s en voor 90% lukt dat’.

‘Nog een geluk dat hij er in Molde niet bij was’, gniffelt Dirk. ‘Een 

wondermooie natuur,

dat wel, maar voor drie spaghetti’s, één pintje en twee cola’s was 

ik 130 euro lichter…’.

Het gezelschap kiest ervoor om een Europese uitstap steeds te 

plannen van woensdag tot en met zaterdag. ‘Als je op vakantie bent, 

blijf je soms dagen luieren aan het zwembad’, meent Gianni. ‘Maar 

binnen zo’n korte uitstap trachten wij een maximum aan beziens-

waardigheden mee te pikken. In Rome was dat bv. niet alleen het 

stadion, maar ook de basiliek, het Vaticaan, het Colosseum...’

De goede connectie met de spelersgroep bood ook al onverwachte 

voordelen.

‘Toen wij Thomas Foket – toen hij eens op bezoek was in Gent – na 

een match ontmoetten en hem vertelden dat wij de wedstrijd van 

zijn toenmalige club Reims tegen Lille zouden bijwonen, zorgde hij 

voor… vier VIP-kaarten’.

Het fanatisme gaat zover dat als er een wedstrijd achter gesloten 

deuren is in het oefencomplex in Oostakker, Dirk er toch heen rijdt. 

‘Dan trek ik naar het terrein waar Racing Gent en de Ladies spelen 

en haal ik mijn laddertje uit de wagen om zo over het muurtje te 

kunnen meevolgen’, lacht Dirk. Niet zelden wordt zijn blinkende bol 

dan opgemerkt en herkend, maar zijn nieuwsgierigheid wordt met 

de mantel der Buffalo-liefde bedekt…

(GDR)

bij verplaatsingen. De bus vertrekt altijd in Leerne en rijdt dan 

naar Gentbrugge waar de leden van Club’80 worden opge-

haald. Wijlen Lucien Corijn had destijds al een prima relatie 

met de Gentbrugse supportersclub.

‘Wij leggen met onze club wel apart een bus in voor speci-

ale wedstrijden, zoals bekerfinales. Ook naar Wembley en 

West Ham reisden wij afzonderlijk’, verduidelijken Cindy en 

Christophe.

Een spijtig minpuntje is wel dat deze gezellige supportersclub 

op dit moment niet beschikt over een eigen lokaal.

‘Tot een zestal jaar geleden was ‘Den Appel’ in Leerne het 

stamlokaal. Maar na het overlijden van de uitbater werd de 

zaak niet overgenomen’, weet Wim.

Waardoor Buffalo Boys Leerne nog steeds op zoek is naar 

een nieuwe thuishaven, uiteraard in Leerne. De gerenom-

meerde brasserie ‘De Sterre’ is wel sponsor van de club, maar 

gezien de uitgebreide klandizie is een ‘thuis’ als clublokaal

er praktisch niet haalbaar.

Wie weet kan Buffalo Boys Leerne het 45-jarig bestaan vieren 

in een nieuwe, gedroomde locatie?

GUY DE RUYCK 
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Ben De Bruyne duimt voor tweede spionkop
Elke trouwe Gent-supporter kent Ben De Bruyne (43), de 

steeds goedlachse man met de grijze stoppelbaard die 

komt aangereden in zijn rolstoel met wielen die helemaal 

Buffalo gekleurd zijn. En vaak zwaaiend met zijn blauw-

witte vlag. Ben is een sterke persoonlijkheid met een 

superpositieve ingesteldheid.

‘Ik was 14 toen op een avond mijn beide benen begonnen te slapen. 

Een tumor in de rug veroorzaakte een verlamming. In zijn totaliteit ver-

bleef ik meer dan twee jaar in het UZ Gent, waarbij ik verschillende keren 

geopereerd werd. Door de zware medicatie verloor ik ook gedeelte-

lijk mijn gehoor.’

Ben vertelt het zonder emotie, niemand treft schuld. Het noodlot sloeg 

toe, maar maakte hem tot de sterke man die hij nu is.

‘Ik had het in mijn prille jeugd niet begrepen op voetbal’, geeft hij groot-

moedig toe. ‘Maar na mijn eerste bezoek aan La Gantoise, met o.a. 

Mohammed Barka, Tony Herreman, Sandy Martens, was ik onmiddel-

lijk verkocht. Vanaf het tijdperk Sollied, met Aarst als topschutter, maak 

ik ook alle verplaatsingen mee, al besef ik dat die een aanslag zijn op 

mijn gezondheid’.

Door zijn bevoorrechte positie op Tribune 1 zat Ben in het vizier van 

de spelers die hem allen als hun chouchou  beschouwden en hem 

steeds vriendelijk begroetten. ‘Ik profiteerde van mijn ideale plaats om 

sfeerfilmpjes te maken. Zo ontstond in 2001 Buffalo Indians (www.buf-

falo-indians.com). Toen de club een eigen team aanstelde voor de social 

media, was mijn camera niet meer nodig. Buffalo Indians is een sfeer-

groep die bestaat uit een tiental vrijwilligers, met o.a. Gino Lambrecht, 

de papa van de verongelukte Leo, die de steun en het medeleven van de 

voltallige KAA Gent-familie enorm apprecieerde en graag iets terugdoet’.

Ben ijvert fel voor een tweede spionkop achter het doel aan de Telenet-

tribune, hoofdzakelijk bevolkt door jeugdige elementen.

‘Ook Hein had reeds begrepen dat de supporters niet alleen pinten maar 

ook punten kunnen pakken. Het is zeker ook mogelijk om de spelleiding 

te beïnvloeden vanuit de tribunes. Op dit moment is het zo dat aan die 

kant van ons stadion er weinig weerwerk is van onze supporters tegen 

het enthousiasme van de bezoekende fans. Onze spionkop aan de over-

kant moet voor niemand onderdoen. Zij brengen sfeer ten overvloede 

met o.a. Mia, de Gantoise -kreet, het clublied en de eigen vindingrijke 

creaties. Maar ik ben op zoek naar een valabele jeugdige tegenhanger. 

Het moet mogelijk zijn om in de Telenet-tribune een jeugdig bastion te 

maken dat ook veel lawaai maakt. Nu het stadion niet volledig is bezet 

door abonnees zou het opportuun zijn om daarover na te denken opdat 

àlle tribunes optimaal bezet zouden zijn door enthousiaste fans. Het uit-

delen van vlaggetjes voor elke thuismatch is een goed begin voor het 

scheppen van sfeer

in de Telenet-tribune. Wij krijgen niet alleen de vlaggetjes terug, maar 

ook veel dankbaarheid’.

Het aanbrengen van graffiti in de Telenet-tribune, van het gelijkvloers 

naar de promenade, was een project van een maand werk, maar het 

sleepte drie jaar aan?

Ben: ‘Dat project had om verschillende redenen tijd nodig. Alle huur-

ders moesten hun akkoord geven, de kunstenaars wildenhun creatieve 

vrijheid niet beknot zien, maar KAA Gent wou toch ook een zekere kwa-

liteitscontrole. Ik kreeg uiteindelijk veel complimenten. De vlaggetjes, 

de tifo’s, graffiti, trommels… worden gesponsord door de opbrengst 

van een jaarlijkse tombola, al is KAA Gent ook vrijgevig’.

Ben zou geen rasechte Buffalo zijn mocht hij nalaten om het bestuur 

van KAA Gent

daarvoor te bedanken. Hij wil het bestuur bovendien ook feliciteren

met hun aanpak voor rolstoelgebruikers. ‘Zij hadden oor en oog voor 

mijn bescheiden inbreng, want zelfs bekwame architecten kunnen niet 

met alle noden rekening houden’, stelt Ben terecht. ‘In samenwerking 

met de Foundation werd voor liefst 36 plaatsen gezorgd voor rollende 

Buffalo’s, een ook nog 14 plaatsen voor bezoekende fans in een rol-

stoel. Daar kan Anderlecht een puntje aan zuigen, want daar worden 

wij in een vergeethoek gestopt’, klinkt het triest.

Hij haalt nog een mooie herinnering boven. ‘Toen ik nog eens voor 

zes maanden in het UZ verzeilde, deed het enorm deugd een boek te 

mogen ontvangen met foto’s en tekeningen van supporters en opbeu-

rende berichtjes van diverse spelers, o.a. van Brechtje Dejaegere, Davy 

De Beule, Jonas De Roeck, Dominic Foley en Han Grijzenhout. De spi-

onkop scandeerde zelfs mijn naam’.

 
(GDR)
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MATEN. MAKKERS. BUFFALOOO’S !

Bier met liefde gebrouwen, drink je met verstand.
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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MARK VERKUIJL - 60

De transfer van de Nederlander Mark Verkuijl (60) in januari 1991 naar 

KAA Gent was erg prestigieus. De Utrechtenaar had immers enkele 

succesvolle seizoenen bij Ajax achter de rug. Verkuijl was tot de zomer 

van 1995 linksachter of centrale verdediger bij Gantoise. Op zijn 31 ver-

huisde hij terug naar Nederland, bij Go Ahead Eagles waar hij in 1998 

zijn spelerscarrière afsloot. Daarna werd hij jeugdtrainer bij FC Utrecht 

en Vitesse en trainer bij enkele kleine Nederlandse clubs (Magreb ’60, 

Kampong, Hercules, DHSC Utrecht…). Al die tijd combineerde hij voet-

balwerk met allerlei jobs, zoals opruim- en sloopmedewerker in de bouw. 

Momenteel heeft hij geen club.

MOSES SIMON - 29

De kleine Nigeriaanse linksbuiten (29) speelde een cruciale rol in de titel 

van KAA Gent in 2015. Met 7 goals en 4 assists in een half jaar werd hij 

enorm populair in de Ghelamco Arena waar hij nog bleef tot 2018. In 

totaal was hij goed voor 21 doelpunten en 18 assists in 136 matchen 

voor de Buffalo’s. Dan trok hij naar Spanje bij Levante waar hij echter 

veel minder succes kende (slechts 1 goal). Na een uitleenbeurt nam 

Nantes hem over in 2020. Daar is hij nu al vier jaar een vaste waarde in 

het elftal, net als bij de Super Eagles van zijn land.

SAMUEL KALU - 27

Kalu (27) streek in de wintermercato van 2017 neer in Gent, komende 

van Trencin. In anderhalf seizoen scoorde de Nigeriaan als rechtsbuiten 

10 goals en gaf hij 14 assists. Een grote toekomst leek hem te wachten, 

hij stond ook in lijstjes van ‘meest beloftevolle voetballers ter wereld’. 

Hij kreeg dan ook een vijfjarig contract bij Bordeaux. Maar de echte 

doorbraak kwam niet, wisselvalligheid was troef. Tijdens zijn vierde jaar 

waarin hij niet veel meer aan de bak kwam, werd hij voor 3 miljoen euro 

getransfereerd naar Watford. De Engelse club leende hem vorig jaar uit 

aan Lausanne. De Zwitsers stuurden hem afgelopen zomer terug naar 

Watford waar zijn contract intussen verbroken werd. Kalu is nu een vrije 

speler op zoek naar een club.

ALEXANDER SORLOTH - 28

De Noorse spits (28) speelde maar een half seizoen voor de Buffalo’s. 

Hij werd in de wintermercato 2019 aan Gent uitgeleend door Crystal 

Palace. Maar hij maakte in die enkele maanden wel indruk onder trainer 

Jess Thorup. Het was iedereen duidelijk dat hij nog een paar niveaus 

hoger zou meekunnen. Overal waar hij sinsdien naartoe trok, scoorde 

hij: 24 goals bij Trabzonspor, 5 bij Leipzig, 16 bij Real Sociedad, 23 bij 

Villarreal. Dit seizoen startte hij bij Atletico Madrid. Hij is ook Noors inter-

national met 18 goals in 53 interlands.

Hoe zou het nog zijn met…?
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